

N° 39861

Le 12 mai 2022

May 12, 2022

ENTRE :

BETWEEN:

Groupe TVA inc. et Québecor Média inc.

TVA Group Inc. and Québecor Media Inc.

Demandereses

Applicants

- et -

- and -

Bell Canada, Bell ExpressVU Limited
Partnership, Bell Canada Enterprises et
Procureur général du Canada

Bell Canada, Bell ExpressVU Limited
Partnership, Bell Canada Enterprises and
Attorney General of Canada

Intimés

Respondents

- et -

- and -

Cogeco Communications inc. et Telus
Communications Inc.

Cogeco Communications Inc. and Telus
Communications Inc.

Intervenantes

Interveners

JUGEMENT

JUDGMENT

La requête par le Procureur général du Canada visant à modifier son statut d'intervenant à intimé et en vue d'obtenir la permission de participer dans le présent dossier à titre d'intimé conformément à la Règle 22(2) des *Règles de la Cour suprême du Canada* est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour

The motion of the Attorney General of Canada to vary his party status from intervener to respondent and to be granted permission to participate in this matter as a respondent pursuant to Rule 22(2) of *the Rules of the Supreme Court of Canada* is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of

N° 39861

d'appel fédérale, numéro A-289-19, 2021 CAF 153, daté du 28 juillet 2021, est rejetée en faveur de l'intimé, le Procureur général du Canada.

Appeal, Number A-289-19, 2021 FCA 153, dated July 28, 2021, is dismissed with costs to the respondent, the Attorney General of Canada.

J.C.C.
C.J.C.